
Protokół Nr XLIV/2022 

z sesji Rady Powiatu Lęborskiego 

odbytej 29 sierpnia 2022 roku 

 
 
 
 

Początek obrad: 

 Godz. 13.00 

Zakończenie obrad:  

 Godz. 15.20 

Miejsce obrad:  

Starostwo Powiatowe w Lęborku. 

W dniu 29 sierpnia 2022 roku w sesji uczestniczyło 19 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Link do transmisji z sesji: 

https://www.youtube.com/watch?v=AnUiVbB5frM 

Ad.1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył XLIV sesję Rady Powiatu 

Lęborskiego.  

Następnie poinformował, iż na prośbę Pani Elżbiety Godderis i Macieja 

Barańskiego w uzgodnieniu z radcami prawnymi, umożliwił radnym udział w sesji 

zdalnie. Pani Godderis oraz pan Barański będą śledzili przebieg sesji i zapoznawali 

się z pełną treścią dyskusji prowadzonej przez radnych podczas rozpatrywania 

uchwał poprzez internetową transmisję, a swój głos oddadzą telefonicznie.   

 

Następnie Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady stwierdził, iż zgodnie  

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 17 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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Ad. 2  

Przedstawienie porządku obrad. 

 
 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady przedstawił porządek XLIV sesji 

Rady Powiatu Lęborskiego. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Stwierdzenie przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu 

Powiatu w okresie między sesjami.  

5. Sprawozdanie z działań podejmowanych w 2021 roku na terenie powiatów: 

lęborskiego, puckiego, wejherowskiego, słupskiego, kartuskiego i bytowskiego przez 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie - Nadzór Wodny w Lęborku. 

6. Sprawozdanie z działań podejmowanych w 2021 roku na terenie powiatów: 

lęborskiego,  wejherowskiego, słupskiego, kartuskiego i bytowskiego przez 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie - Nadzór Wodny w Bytowie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Lęborskiego na  2022 rok oraz podjęcie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 2022-2032 oraz podjęcie uchwały.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu oraz podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

Stypendium Starosty Lęborskiego dla uczniów uczących się w szkołach 

ponadpodstawowych, znajdujących się na terenie powiatu lęborskiego (wraz z 

autopoprawką) oraz podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie Powiatu 

Lęborskiego, od dnia 1 września 2022 r. (wraz z autopoprawką) oraz podjęcie 

uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/74/2019 

Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 26 sierpnia 2019 r. w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, w tym nauczycieli 

prowadzących kształcenie w formie zaocznej, pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli praktycznej nauki 
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zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych oraz 

zasady zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej (wraz z 

autopoprawką) oraz podjęcie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku 

powiatowo-gminnego pod nazwą "Lęborski Związek Powiatowo-Gminny" oraz 

podjęcie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Lęborskiego oraz podjęcie uchwały. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

18. Zamknięcie obrad.  

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do 

przedstawianego porządku obrad.  

 Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 3 

Stwierdzenie przyjęcia protokołów z sesji nr XLII/2022, nr XLIII/2022. 

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady poinformował, że do chwili 

rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi do protokołów wobec czego stwierdził  

przyjęcie protokołów nr XLII/2022 oraz nr XLIII/2022. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac 

Zarządu Powiatu  w okresie między sesjami.  

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie 

radni otrzymali w materiałach na dzisiejsza ą sesję.  

 Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Następnie zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Patryk Bianga: 00:05:33 - 00:07:40 
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Edmund Głombiewski: 00:08:14 - 00:11:22 

Radny Patryk Bianga: 00:11:28 -00:11:47 

Alicja Zajączkowska – Starosta Lęborski: 00:12:04 - 00:13:31 

  

 Treść dyskusji dostępna jest na nagraniu, zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Lęborku.  

 

Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady Wobec braku dalszych uwag 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działań podejmowanych w 2021 roku na terenie 

powiatów: lęborskiego, puckiego, wejherowskiego, słupskiego, 

kartuskiego i bytowskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie - Nadzór Wodny w Lęborku. 

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie 

radni otrzymali w materiałach na dzisiejsza ą sesję.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Następnie zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działań podejmowanych w 2021 roku na terenie powiatów: 

lęborskiego,  wejherowskiego, słupskiego, kartuskiego i bytowskiego przez 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie - Nadzór Wodny w Bytowie. 

 

  Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady poinformował, że 

sprawozdanie radni otrzymali w materiałach na dzisiejszą sesję.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Następnie zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad.  7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Lęborskiego na 2022 rok oraz podjęcie uchwały.  

 

Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

radni otrzymali w materiałach na dzisiejszą sesję.  

 
 

 Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji 

Europejskiej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Patryk Bianga: 00:15:00 - 00:15:23 

Halina Zielonka – Skarbnik Powiatu: 00:15:40 - 00:19:17 

 Treść dyskusji dostępna jest na nagraniu, zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Lęborku.  

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady wobec braku dalszych głosów 

zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.   

 

 Rada w obecności 18 radnych – 12 głosami „za” przy 6 głosach 

„wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XLIV/298/2022 w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Lęborskiego na 2022 rok. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 2022-2032 oraz podjęcie uchwały.  

  

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

radni otrzymali w materiałach na dzisiejszą sesję.  
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Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji 

Europejskiej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 Wobec braku głosów zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.   

 

 Rada w obecności 19 radnych - 13 głosami „za” przy 6 głosach 

„wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XLIV/299/2022 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 2022-2032. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu oraz podjęcie uchwały. 

 

Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

radni otrzymali w materiałach na dzisiejszą sesję.  

 
Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji 

Europejskiej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Patryk Bianga: 00:24:55 – 00:25:58 

Edmund Głombiewski – Wicestarosta Lęborski: 00:26:00 – 00:28:20 

Alicja Zajączkowska – Starosta Lęborski: 00:28:22 – 00:31:31 

 Treść dyskusji dostępna jest na nagraniu, zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Lęborku.  

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady wobec braku dalszych głosów 

zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.   
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 Rada w obecności 19 radnych - 12 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 6 

głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XLIV/300/2022 w sprawie  emisji 

obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.  10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

Stypendium Starosty Lęborskiego dla uczniów uczących się w szkołach 

ponadpodstawowych, znajdujących się na terenie powiatu lęborskiego (wraz z 

autopoprawką) oraz podjęcie uchwały. 

 

Mirosław Tandek - Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowy 

projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję.  

 

 Jacek Perłak – Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały 

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył dyskusje.  

Wobec braku głosów zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.   

 

 Rada w obecności 19 radnych - jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XLIV/301/2022 w sprawie określenia zasad udzielania Stypendium Starosty 

Lęborskiego dla uczniów uczących się w szkołach ponadpodstawowych, 

znajdujących się na terenie powiatu lęborskiego. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.  11  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie Powiatu 

Lęborskiego, od dnia 1 września 2022 r. (wraz z autopoprawką) oraz podjęcie 

uchwały. 
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 Mirosław Tandek - Przewodniczący Rady poinformował, że 

przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję.  

 

 Jacek Perłak – Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały 

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Wobec braku głosów zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.   

 

 Rada w obecności 19 radnych - jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XLIV/302/2022 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie Powiatu 

Lęborskiego, od dnia 1 września 2022 r. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 12  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/74/2019 

Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 26 sierpnia 2019 r. w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, w tym nauczycieli 

prowadzących kształcenie w formie zaocznej, pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli 

praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych 

kursach zawodowych oraz zasady zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej (wraz z autopoprawką) oraz podjęcie 

uchwały. 

 

Mirosław Tandek - Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowy 

projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję.  

 

 Jacek Perłak – Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 
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 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Wobec braku dalszych głosów zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.   

 

 Rada w obecności 19 radnych - jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XLIV/303/2022 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 

Nauczyciela, w tym nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej, 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych, nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach 

szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych oraz zasady zaliczania do 

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 13   

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku 

powiatowo-gminnego pod nazwą "Lęborski Związek Powiatowo-Gminny" oraz 

podjęcie uchwały. 

 

 Mirosław Tandek - Przewodniczący Rady poinformował, że 

przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję.  

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Wobec braku dalszych głosów zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.   

 

 Rada w obecności 19 radnych – 15 głosami „za” przy 4 głosach 

„wstrzymujących”  podjęła uchwałę Nr XLIV/304/2022 w sprawie przyjęcia 

statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą "Lęborski Związek 

Powiatowo-Gminny". 

  Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 14  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Lęborskiego oraz podjęcie uchwały. 

  

Mirosław Tandek - Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowy 

projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję.  

  

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali:  

 Radny Waldemar Walkusz: 00:40:01- 00:51:41 

 Radny Marian Borek: 00:51:50 – 00:57:00 

 Radny Ryszard Wenta: 00:57:10 – 00:59:53 

 Radny Hubert Namyślak: 01:00:10 – 01:01:53 

 Radny Marian Borek: 01:02:57 – 01:03:28 

 Radny Waldemar Walkusz: 01:03:47 – 01:09:15 

 Alicja Zajączkowska – Starosta Lęborski: 01:09:59 – 01:13:08 

 Radny Tadeusz Rabka: 01:13:42 – 01:15:00 

 Radny Jarosław Pruski: 01:15:20 – 01:18:01 

 Radny Waldemar Walkusz: 01:18:20 – 01:20:20 

 Alicja Zajączkowska – Starosta Lęborski: 01:20:37 – 01:21:46 

 Radny Waldemar Walkusz: 01:21:59 – 01:26:14 

 Edmund Głombiewski – Wicestarosta Lęborski: 01:26:22 – 01:32:20 

 Radny Waldemar Walkusz: 01:33.17 – 01:35:20 (zgłoszenie wniosku) 

  

 Treść dyskusji dostępna jest na nagraniu, zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Lęborku.  

   

Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady w związku ze zgłoszeniem wniosku 

przez radnego Waldemara Walkusza ogłosił przerwę na przygotowanie tablicy do 

głosowania. 

Po przerwie: 

Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

zgłoszonego wniosku o dodanie w paragrafie 14 ust. 3 statutu zapisu: „również tę 

zgłoszoną na sesji”  
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Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady wobec braku dalszych głosów 

zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.   

 

Rada w obecności 19 radnych – 8 głosami „za” przy 11 głosach „przeciw” nie 

przyjęła zgłoszonego wniosku.  

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

 

 Rada w obecności 19 radnych – 11 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 4 

głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XLIV/305/2022 w sprawie 

przyjęcia statutu Powiatu Lęborskiego. 

  Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.15 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Mirosław Tandek – Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęła 

interpelacja radnego Huberta Namyślaka. 

  

Ad.16 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Nie udzielono. 

 

Ad.17 

Wnioski i oświadczenia radnych.       

     

Głos zabrali: 

Radny Waldemar Walkusz: 01:55:13 – 01:57:25 

Radny Patryk Bianga: 01:57:44 – 01:58:59 

Radny Jarosław Pruski:01:59:12 – 02:00:38 

Radny Ryszard Wenta: 02:00:46 – 02:05:55 

Radny Patryk Bianga: 02:06:10 -  02:07:55 
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 Treść dyskusji dostępna jest na nagraniu, zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Lęborku.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Ad. 18  

Zamknięcie obrad. 

  

 Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Mirosław Tandek - 

Przewodniczący Rady zamknął XLIV sesję Rady Powiatu Lęborskiego.  

 

Protokołowała: 

Agnieszka Gromadzka 

Przewodniczący Rady 

Mirosław Tandek 

 


